

**Betr. : Eliza Fredericka Doerry**

**von: Robert Howe <howerobertl@yahoo.com>**

Dear Mr. Doerry,

My great-great grandmother was Eliza Fredericka Doerry, born in Heligoland on 26 February, 1813, daughter of Dr. Heinrich Theodore Doerry of Walmoden, Westphalia, and granddaughter of Carl Doerry and Frederica (?). Dr. Doerry was married to Mary Hitchcock, daughter of Captain John Hitchcock and Mary (of York?).

Meine Ur-Urgroßmutter war Eliza Fredericka Doerry, geboren in Helgoland am 26. Februar 1813, Tochter von Dr. Heinrich von Theodore Doerry Walmoden, Westfalen, und die Enkelin von Carl Doerry und Frederica (?). Dr. Doerry war verheiratet mit Maria Hitchcock, Tochter von Captain John Hitchcock und Maria (von York?)

Eliza was baptized on 25 August, 1813 by Richard Bwonet and her sponsors were Major Ketze, Mrs. Sewell, and Mrs. Sloane. She was confirmed on Palm Sunday, 1828 and received the Lords Supper on Maundy Thursday as certified by M. F. Langenheim, Pastor, on 25 April 1831, Heligoland

Eliza wurde getauft am 25. August, 1813 von Richard Bwonet und ihre Sponsoren wurden Major Ketze, Frau Sewell, und Frau Sloane. Sie wurde konfirmiert am Palmsonntag, 1828 und erhielt den Hl. Abendmahl am Gründonnerstag von M.F. Langenheim, Pastor, am 25. April 1831, Helgoland

She was orphaned in early childhood and reared by relatives who brought her to Canada. That is where she met my great-great grandfather, William Howe, born in Bristol, England in 1809. They were married in Toronto on 2 October 1835.

Sie wurde in der frühen Kindheit zur Waisen und von Verwandten aufgezogen, die brachten sie nach Kanada. Dort traf sie meinen Ur-Urgroßvater, William Howe, geboren in Bristol, England in 1809. Sie heirateten in Toronto am 2. Oktober 1835.

I would very much appreciate any information you might be able to provide to me about Eliza, her father Heinrich, and her grandfather Carl.

Ich würde es sehr schätzen, alle Informationen, die Sie vielleicht in der Lage sind, mir über Eliza, ihren Vater Heinrich, und ihren Großvater Carl zu geben, zu haben.

We reside in New York City but spend the summer months here in our house in France. Where are you located in Germany?

Wir wohnen in New York City, aber wir verbringen den Sommer hier in unserem Haus in Frankreich. Wo befinden Sie sich in Deutschland?

My very best regards and viele danke.  
Robert Howe